
5. oktober 2004
 
SMIP Medlemsmøde tirsdag den 5. oktober 2004 i 
Virumhallen - Referat
 
Formanden, Jørgen E. Olsen bød velkommen og indledte med at 
fortælle om landsretssagens forløb, og advokat Yvonne Schjerlund 
gav sine kommentarer til sagen fra et juridisk synspunkt.

Herefter var der mulighed for tilhørerne at stille spørgsmål eller 
komme med kommentarer.

Generelt mente man, at bestyrelsen havde gjort et godt stykke 
arbejde, men flere deltagere rejste kritik af advokat Christrups 
indsats i sagen.

Ligeledes blev der udtrykt skuffelse over, at bestyrelsen havde 
truffet beslutningen om ikke at søge om tilladelse til at anke sagen 
til højesteret, uden at medlemmerne var blevet spurgt. Jørgen E. 
Olsen forklarede, at for det første havde vi kun 14 dage til at 
indgive ansøgning, og for det andet var vi blevet frarådet at anke 
sagen både af vor egen advokat og af to uvildige advokater, der 
havde gennemgået sagens akter for os.

Jørgen E. Olsen gik videre og bad forsamlingen om deres forslag til 
SMIP’s fremtidige virke.

Der var flere forslag, bl.a. at man brugte foreningens midler på 
juridisk assistance til de kommende pensionister, der måtte have 
behov for dette; at man med mellemrum udloddede et beløb til 
medlemmerne, indtil formuen var brugt; at man omdannede SMIP 
til en personaleforening for alle IBM medarbejdere; eller at SMIP i 
en periode fortsatte som en kontingent-fri forening stadig med 
fokus på at få IBM til at regulere pensionerne. Dette sidste forslag 
var der mest stemning for.

Bestyrelsen vil bearbejde forslagene, og fremlægge resultatet til 
behandling på vor ordinære generalforsamling i 2005.

Formanden takkede medlemmerne for deres deltagelse og 
afsluttede mødet.



 

Lyngby, den 6. oktober 2004

Jørgen E. Olsen
Formand

Alice S. Gade
Referent


